

DBS Treasures Privilege Programme – Hong Kong Parkview



Surrounded by the tranquil Tai Tam Country Park and overlooking the stunning southern coastline, Hong Kong Parkview offers the epitomes of luxury living.

Sign up for free to experience and get a 7-day Family Experience Pass to enjoy Hong Kong's finest clubhouse facilities.

Once signup for the promgramme, you are edible to enjoy below 2 offers -

- Offer 1: 7-day Family Experience Pass at Hong Kong Parkview (up to 4 persons), which allow to enjoy –
 - Parkview's members facilities of the Parkview including all Spa and Resort facilities, access to Teahouse from Monday to Friday only except public holiday and complimentary parking
 - Same rate as the Parkview's members for signing up holiday camp during the validity of 7-day Family Experience Pass
- Offer 2: Exclusive privileges for joining Merchant's Platinum Family Membership
 - Extra HK\$5,000 dining vouchers and HK\$2,000 Spa & Resort Spending Credits for those who joined within 10 days from the commencement date of the 7-day Family Experience Pass 1
 - Extra HK\$3,000 dining vouchers and HK\$1,000 Spa & Resort Spending Credits for those who joined within 20 days from the commencement date of the 7-day Family Experience Pass

Registration link: go.dbs.com/hk-febpvreg



DBS Treasures Privilege Programme – Hong Kong Parkview Terms and Condition

- DBS Treasures Privileges Programme Hong Kong Parkview (the "Promotion") is available to DBS Treasures customers of DBS Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank") who receive the Bank's marketing communication for the Promotion ("Customers").
- 2. The Promotion shall run from 5th February, 2021 to 4th May, 2021 (the "Promotion Period").
- 3. During the Promotion Period, Customers can fill in an online form via go.dbs.com/hk-febpvreg to enjoy below offers by Hong Kong Parkview (the "Parkview"):
 - **Offer 1**: 7-day Family Experience Pass at the Parkview (up to 4 persons), which allow Customers to enjoy
 - Parkview's members facilities of the Parkview including all Spa and Resort facilities, access to Teahouse from Monday to Friday only except public holiday and complimentary parking
 - Same rate as the Parkview's members for signing up holiday camp during the validity of 7-day Family Experience Pass

Offer 2: Exclusive privileges for joining the Parkview's Platinum Family Membership

- Extra HK\$5,000 dining vouchers and HK\$2,000 Spa & Resort Spending Credits for those who join within 10 days from the commencement of the 7-day Family Experience Pass
- Extra HK\$3,000 dining vouchers and HK\$1,000 Spa & Resort Spending Credits for those who join within 20 days from the commencement of the 7-day Family Experience Pass
- 4. Customers shall register for the Promotion during the Promotion Period and may enjoy Offer 1 during the 7-day period to be designated by the Parkview when social distancing policy has been eased or/and the services at Parkview resumes normal.
- 5. All products and services are subject to availability and on a first come first serve basis while stocks last.
- 6. The prices of all products and services published on the related webpage are for reference only.
- 7. No prior notice will be made should there be any changes.
- 8. The Bank is not the supplier of the products/services or the description, photos or reference prices in relation to the products/services published in the Bank's website (which are intended to be for reference only). Any enquiry, claim or complaint in relation to the quality or availability of the products/services or the accuracy of any of the aforementioned information contained in the Bank's website shall be directed to the Parkview. The Bank shall assume no liability in respect thereof.
- 9. The Bank shall not accept any liability for any loss incurred by the Customers should the Parkview refuse to provide the offers.
- 10. The Bank and the Parkview may change these terms and conditions and/or modify/terminate the Promotion without prior notice. The Bank's and the Parkview's decision are final.



- 11. In the event of any dispute between the Customers and the Parkview, the decision of the Parkview shall be final.
- 12. All offers under the Promotion cannot be refunded or exchanged for cash or other prizes, and cannot be used in conjunction with any special promotion.
- 13. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.



星展豐盛理財專屬優惠 - 香港陽明山莊



陽明山莊被綠意盎然的大潭郊野公園包圍著,前臨南區海灣景致,住客及會所會員均可體 驗真正的舒適豪華生活。現即免費登記領取7天家庭體驗通行證,享用全港首屈一指的會 所設施。

註冊該優惠計劃後,您即可享受以下2款優惠

- 優惠 1: 陽明山莊 1 星期家庭體驗通行證 (最多 4 人), 登記後即可享用:
 - 。 陽明山莊會員設施,包括水療和度假勝地設施,在周一至週五使用茶館(公 共假期除外)和免費停車場
 - 1 星期體驗期間,可以與陽明山莊會員同等價錢加入香港陽明山莊白金家庭 會籍
- 優惠 2: 成為香港陽明山莊白金會員
 - 登記 1 星期家庭體驗後起 10 天內入會,可額外獲得\$5,000 元餐飲券+\$ 2,000 元康樂部消費額
 - 登記 1 星期家庭體驗後起 20 天內入會,可額外獲得\$3,000 元餐飲券+\$ 1,000 元康樂部消費額

登記網站: go.dbs.com/hk-febpvreg



星展豐盛理財專屬優惠計畫 - 香港陽明山莊 條款及細則

- 1. **星展豐盛理財電郵通訊計劃(2021年2月)**(「優惠」)只適用於星展銀行(香港)有限公司(「本行」)之星展豐盛理財客戶(「客戶」)並接收優惠資訊。
- 2. 除特別註明外 · 優惠期由 2021 年 2 月 5 日至 2021 年 2 月 28 日 (「優惠期」)。
- 3. 優惠期間,填妥網上表格 go.dbs.com/hk-febpvreg 以享受香港陽明山莊(以下簡稱「陽明山莊」)提供的以下優惠:

優惠 1: 陽明山莊 1 星期家庭體驗通行證 (最多 4 人)

- 陽明山莊會員設施・包括水療和度假勝地設施・在周一至週五使用茶館(公 共假期除外)和免費停車場
- 1 星期體驗期間,可以與陽明山莊會員同等價錢加入香港陽明山莊白金家庭 會籍

優惠 2: 成為香港陽明山莊白金會員

- 登記1星期家庭體驗後起10天內入會,可額外獲得\$5,000 元餐飲券+\$2,000元康樂部消費額
- 登記1星期家庭體驗後起20天內入會,可額外獲得\$3,000 元餐飲券+\$
 1,000元康樂部消費額
- 4. 客戶需在優惠期間內登記優惠,並在社交距離政策解除後或/和在陽明山莊服務恢復正常後,可在陽明山莊指定的7天期間內享受優惠1。
- 5. 所有產品及服務之優惠名額有限,先到先得,用完即止。
- 6. 載於此網頁的所有產品及服務的價格僅供參考之用,如有任何調整,恕不另行通知。
- 7. 本行並非產品/服務的供應商·載於此網頁的產品/服務資料、圖片或參考售價亦非由本行 提供並只供參考。如對產品/服務的質素或供應情況或此網頁內任何上述資料的準確性有 任何查詢、申索或投訴·應直接向有關商戶提出。本行對此不承擔任何責任。
- 如果參與商戶拒絕提供優惠,銀行不會對客戶造成的任何損失承擔任何責任。
- 9. 本行及有關商戶可以修改本條款及細則及/或更改或終止優惠。本行及有關商戶的決定為最終決定。
- 10. 如有仟何爭議,相關商戶保留最終決定權。
- 11. 優惠不得兌換現金或轉讓, 日不可與其他推廣優惠同時使用



- 12. 如果客戶為非星展豐盛理財客戶,或者在促銷期間客戶濫用/不遵守條款及細則,客戶將不能享用優惠。銀行將不會受予客戶優惠,銀行將在不作通知下從客戶戶口扣除有關優惠的價值及/或採取行動以追討有關金額。
- 13. 如中、英文版本不一致,概以英文版本為準。